
 
 

Protokół 
z XXXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 14 września 2009r. w godz.  od 9.00 do 11.30  w 
sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie przy ulicy Dworcowej 3 

 
 

Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Ludwik 

Szparkowski stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji 
uczestniczy 13 radnych. 

 
 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą 
uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 

 
Pan Wójt Mirosław Warczak – proszę o wprowadzenie do porządku obrad projektu  
uchwały w sprawie: 

� wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu. 

 
 
Nie wniesiono zmian do proponowanego porządku obrad. 

 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 
 

 
 

Proponowany program sesji: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonej w Orlu na terenie Gminy  
       Liniewo 
b) zmian w budżecie gminy, 
c) wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu.  

7. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
8. Wolne głosy i wnioski. 
9. Zakończenie sesji. 



Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu, więc przewodniczący zapytał kto 

jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 

 
 

Ad.4 

Sprawozdanie z podjętych działań w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt 
Gminy Mirosław Warczak. 

 
Na sesję przybył radny Romuald Barzowski. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań do przedstawionego sprawozdania. 

(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 
 
 

Ad.5 

Interpelacje i wnioski radnych: 

 
Jerzy Czapiewski – ponawiam interpelacje w sprawie przywrócenia autobusu 
słupskiego, ludzie nie mają jak dojechać do lekarza, miał zostać wydłużony kurs ze 
Starego Wieca do Głodowa, obiecali i nic w tej kwestii nie zrobili, 
 - trzeba postawić znak koło kościoła w Głodowie, bo tam nie wyrabiają zakrętu. 
 
Alfons Troka – ja tez ponawiam interpelacje w sprawie przywrócenia kursów 
autobusów PKS, 
 - jak wygląda sprawa ze sprzątnięciem  koszy na przystankach, kto to ma zrobić, bo to 
chyba jest w kompetencji PKS, niech zapłacą gminie za sprzątnie przystanków, 
- utworzyła się w naszej gminie drużyna „Orlika” i wystąpili do pana Wójta o 
sfinansowanie dowozu na rozgrywki. 
 
Zbigniew Rekowski – zaszło pewnie nieporozumienie, została zakręcona woda w kranie 
przy blokach, a sołtys mówi, ze wodę zakręcili radni. 
 
Jerzy Bałachowski – zostały wycięte drzewa na poboczach w drodze z Lubieszyna do 
Wysina, ale nie zostało to do końca uprzątnięte i teraz, gdy zawieje mocniej wiatr 
wszystkie gałęzie zdmuchuje na szosę, 
 - trzeba zająć się mostami na rzece Wietcisa, bo maja coraz większe pęknięcia, które 
robią się coraz bardziej niebezpieczne. 
 



Benedykt Knitter  - czy mamy w gminie brygadę od prac interwencyjnych, bo trzeba 
wyciąć gałęzie na drodze do Bukowego Lasu, jest tam bardzo niebezpiecznie, bo nic nie 
widać. 
 
 

Ad. 6  

Podjęcie uchwał w sprawach: 

 
a) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonej w Orlu na terenie Gminy 

Liniewo 
 

Ludwik Szparkowski – zastanawiam się nad ta sprzedażą. To jest bardzo ważna 
decyzja sprzedać mienie gminy, nie zdążyliśmy się zapoznać z tą sprawą i może 
najlepiej byłoby to przełożyć na następna sesję. 
 
Benedykt Knitter – jest to mało korzystne żeby sprzedawać własność gminy, 
przełóżmy to na następną sesję. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
przeniesieniem projektu uchwały na następną sesję. 
Radni  13 głosami „za” i 1 „przeciw” przenieśli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
 
b) zmian w budżecie gminy 
 
Pani skarbnik omówiła zmiany w budżecie. 
 
Wójt – prowadziliśmy rozmowy ze starostwem żeby zamienić zadania my byśmy 
wykonali plac przy OSP, a oni chodniki, tak żeby nikt sobie nie wchodził w 
kompetencje. Prowadziliśmy rozmowy z upoważnionym do tego Skarbnikiem i 
wszystko było już ustalone, a w piątek wszystko zostało wstrzymane. 
 
Wiesław Szarmach – żebyśmy nie zostali na lodzie, przez to przekładanie zadań. Dla 
pana Skwierawskiego nie było zdanego problemu, obiecali, że zrobią a teraz 
wstrzymali. Zrobienie tego placu przy OSP byłoby dla starostwa pokazaniem, że coś 
zrobili, a chodniki i tak muszą  zrobić. 
 
Jerzy Bałachowski – nie chcieliśmy obciążać gminy finansowo. Sami mieliśmy dużo 
problemów z tym, teraz trzeba to doprowadzić do porządku. 
 
Wójt – umówimy spotkanie ze Starostwem i będziemy rozmawiać. To ustalenie było 
najlepszym rozwiązaniem. Nie musicie się martwic będzie zrobione. 
 
Wiesław Szarmach  - my nie chcieliśmy pieniędzy od gminy a od powiatu. Czemu 
nie może pan zrobić chodników skoro Starostwo może zrobić plac przy remizie. 
 
Wójt – robimy wszystko żeby było zgodne. 



 
Ludwik Szpakowski – zobowiązujemy pana Wójta, aby doprowadził do spotkania ze 
Starostą i tam wszystko dokładnie ustali. Starosta w tej sytuacji poczuł się pominięty 
i tak to wszystko wyszło. 
 
Wójt – będę się kontaktował ze Starostą mam upoważnienie i zgodę Rady więc będę 
chciał rozmawiać z  Zarządem. 
 
Jerzy Bałachowski – mamy pisemne zobowiązanie, ze starostwo wykona ten plac. 
 
Wójt – nie tak to wszystko powinno się odbywać, w tym momencie jest duży poziom 
emocji trzeba do tego podejść ze spokojem i nie można tego eskalować. 
 
 
Skarbnik – jeżeli uda nam się zalatywać tę sprawę to nie będzie problemu, ale jeżeli 
nie to będziemy czekać co zrobi RIO i jeśli zaakceptuje tę uchwałę to będzie dobrze. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
Radni  14 głosami  podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
 
c) wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu 
 
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy są  uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli  uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
Radni  14 głosami  podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
Pan Wójt przedstawił uchwalę o wyrażeniu na zaciągnięcie kredytu, która 

związana jest ze składaniem wniosku o „schetynówki”. 

 
 

Ad. 7 

Odpowiedzi na interpelacje radnych: 

 

Wójt – kursy autobusów – wystąpimy z pismem do PKS i pojedziemy na spotkanie, 
 -  skrzyżowanie w Głodowie – wystosujemy pismo do ZDP i ZDW, 
 - hydrant – to jest trudna sprawa, ale rozpatrzymy, 



 - sprzątanie przystanków – sprzątanie przystanków odbywa się w ramach 
obowiązków sołtysa, możemy uruchomić fundusze sołectw, zasygnalizuję te sprawę 
podczas rozmowy z PKS, 
 - piłkarze „Orlik” -  proszę więcej informacji, bo to jest potężny problem, bo kierowca 
robi bardzo dużo godzin, 
 - gałęzie przy poboczach – tę sprawę ponownie skierujemy do Starostwa, 
 - pęknięcia na mostach – jest to bardzo trudna sprawa. 
 
Krystian Breski -  most – ponownie powtórzymy pismo do Starostwa w tej sprawie, 
 - wycinka drzew na drodze do Bukowego Lasu - musimy tę wycinkę najpierw zgłosić 
do Wydziału Ochrony Środowiska i gdy przyjdzie pozytywna odpowiedź będziemy robić 
te wycinkę w okresie późniejszej jesieni. 
 
 

Ad. 8  

Wolne głosy i wnioski 

 
Grzegorz Michnowski – jak długo woda będzie niezdatna do picia. 
 
Krystian Breski – jest bakteria, zrobiono 5 badan i wyszło, ze 3 z nich są pozytywne na 
obecność bakterii. Została w piątek podjęta decyzja, że trzeba przywrócić wodę do 
użytku. Najpierw zdezynfekujemy pierwszy zbiornik potem drugi, będzie to trwało 2 
dni. 
 
Jerzy Czapiewski – po awarii hydroforni w Starym Wiecu trzeba było spuścić ogromne 
ilości wody. 
 
Wójt – jeżeli jest taka sytuacja to można się zwrócić z wnioskiem o umorzenie. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.30 

 
 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  
                                                                                                 Ludwik Szparkowski 

                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  
 
 


